
     El problema de les mascotes i les espècies invasores. 

 

Avui en dia la gent no és conscient del que és tenir una 

mascota. 

 

La gent compra un animal perquè els fa gràcia i després en  el 

seu dia a dia no pensen que tenen un membre més a la família 

que han de cuidar.El que passa es que la mascota que hem 

agafat petita a vegades es fa gran i vol una mica del nostre 

temps. Arribem de treballar i estem cansats, hem de marxar de 

vacances i què fem amb la mascota? Llavors molta gent 

l’abandona. 

 

 

També hi ha persones que agafen mascotes exòtiques i, quan 

les abandonen, les deixen en hàbitats que ells creuen que els 

aniran bé. Això comporta que aquell animal es converteixi en 

un depredador; pot ser que es mengi espècies que aquí 

estiguin en perill d’extinció. 

 

Així que recomano  que, quan vulguem tenir mascota, abans 

pensem realment si la podem tenir i si la podem 

manenir,perquè després no l’haguem d’abandonar. 


